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ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Novigrad održane    28.05.2019. u 

prostoriji vijećnice općine Novigrad  s  poĉetkom u 19.30 sati 

 

Prisutni ĉlanovi vijeća: Antonio Sinovĉić, Ivan Bakić, Blaţenka Zubĉić, Krešimir Pedić, 

Nenad Baraba, Ante Kokić  , Stojan Viduka ,Slobodan Jergan ,Martina Viduka, Patricija 

Baţdarić     i  Marija Sjauš Baţdarić  

Odsutni ĉlanovi vijeća:   -  

Prisutni: Naĉelnik Joso Klapan, Mirjana Zubĉić   ( zapisniĉar ) 

 

Predsjednik Vijeća  pozdravlja nazoĉne, utvrĊuje kvorum i otvara 22. sjednicu općinskog 

Vijeća Općine Novigrad i daje dnevni red na glasovanje. Za rijeĉ se  javio vijećnik Ivan 

Bakić  sa prijedlogom  da se   dnevni red dopuni   i to: pod toĉkom razno   povećanje 

vijećniĉkih naknada.  

 

Nakon glasovanja jednoglasno se  prihvaća sljedeći   

                                                                                          

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice  općinskog vijeća  

2. Procjena vrijednosti osobnog vozila ZD353GK 

3. Izvršenje  Proraĉuna za 2018. godinu  

4. Kulturno lito  2019. -nacrt konaĉnog prijedloga 

5. Suglasnost  o promjeni imena investitora  za graĊevinsku dozvolu  

6. Vodoopskrba  dijela Novigrada i Pridrage- Odluka o poĉetku postupka nabave  

7. Odvodnja dijela Novigrada za dio Gajine -Odluka o poĉetku postupka nabave  

8. Obrada pristiglih zahtjeva i dopisa 

 Zahtjev Anke Babić 

 Zamolba Gradske  knjiţnice  Benkovac  

 Zamolba Nede Anzulović 

9. Razno  

 Povećanje vijećniĉkih naknada  

 

 

 

AD 1. 

Predsjednik je zapisnik sa 21.  sjednice  općinskog vijeća stavio na glasovanje , za rijeĉ 

se javio vijećnik Stojan Viduka sa napomenom da  je  pod toĉkom 8.4  Zapisnika  trebalo 

dostaviti Odluku o odreĊivanju plaţa za pse. Predsjednik  je  odgovorio da  je Odluka 

pripremljena i da će se o njoj  raspravljati pod toĉkom   razno.  Nakon kraće  rasprave 

dizanjem ruku  objavljuje da je zapisnik sa 21. sjednice općinskog vijeća  jednoglasno  

usvojen .  

  

AD 2.  

Procjena vrijednosti osobnog vozila  ZD353 - GK  –  procijenjena vrijednost  vozila 

je 25.305,20 kn  sa PDV-om.  Na sljedećoj  sjednici  donijet će se Odluka   hoće li se  

vozilo prodati na javnom natjeĉaju ili će se  ostaviti  za općinske potrebe.  Nakon kratke 

rasprave   dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

o  usvajanju procjene  vrijednosti osobnog vozila ZD 353 GK  

 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 
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AD 3. 

Izvršenje  Proraĉuna za 2018. godinu – Predsjednik je prepustio rijeĉ Naĉelniku   koji 

je obrazloţio pojedine stavke  proraĉuna . U raspravu su se ukljuĉili  i vijećnici te je 

nakon  rasprave  dizanjem  ruku jednoglasno   je donesena  

 

 

Odluka 

usvajanju godišnjeg izvještaja o izvršenju proraĉuna za 2018. Godinu 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

AD 4.  

Kulturno lito  2019. – Naĉelnik je upoznao  vijećnike   sa   prijedlogom  programa 

Kulturnog lita  2019. ,  te kratko obrazloţio svako   dogaĊanje .  

Nakon kratke   rasprave   jednoglasno je  usvojen  prijedlog  programa Kulturnog lita za 

2019.  

 

 

AD 5.  

Suglasnost  o promjeni imena investitora  za graĊevinsku dozvolu- Ţupanijska 

uprava za ceste Zadarske ţupanije podnijela je zahtjev  za  prijenos  graĊevinske dozvole  

za izgradnju lokalne ceste L63072 od centra do Ćuskijaša u Pridrazi  radi pravnog 

interesa. Dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O davanju suglasnosti Županijskoj upravi za ceste Zadarske županije za 

promjenu imena investitora za gradnju lokalne ceste L63072 od centra do 

Ćuskijaša u Pridrazi 

 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

AD 6.  

Vodoopskrba  dijela Novigrada i Pridrage  -   Naĉelnik je upoznao vijećnike da  je 

potrebno  provesti postupak jednostavne nabave za izradu projektne dokumentacije za  

vodoopskrbu dijela Novigrada te  autokampa Pridraga  , procijenjene  vrijednosti  

110.000,00 kn bez PDV-a . Dizanjem ruku jednoglasno je donesena 

 

Odluka 

O pokretanju postupka jednostavne nabave za  izradu projektne dokumentacije  

za vodoopskrbu  dijela naselja Novigrad i autokampa Pridraga procijenjene 

vrijednosti 110.000,00 kn bez PDV-a  

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

 

AD 7.    

Odvodnja dijela Novigrada za dio Gajine  -    za rijeĉ se javio  vijećnik Ivan Bakić koji 

je  upozorio na problem   kanalizacije u Novigradu  . Naĉelnik je  odgovorio  da je   

odraĊena  sanacija  gravitacijskog cjevovoda   , a još treba sanirati tlaĉne cijevi i  crpne 

pumpe i stanice.  Ovim projektom  se planira izrada idejnog i glavnog projekta   za 

sustav odvodnje  Gajine .   Vijećnik Stojan Viduka  izrazio je  ţaljenje što cijelo podruĉje 
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Pridrage nije uvršteno  u projekt  sustava  odvodnje  već samo naselja Ćuskijaš i Vrulja . 

Naĉelnik je odgovorio da je se taj dio moţe i naknadno uvrstiti.  Procijenjena vrijednost   

izrade je 78.000,00 kn bez PDV-a.   

Dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O raspisivanju postupka jednostavne nabave za izradu  idejnog i glavnog 

projekta za  sustav odvodnje Gajine procijenjene vrijednosti  78.000,00 kn  

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

8. Obrada pristiglih  zahtjeva i dopisa  

8.1.Anka  Babić podnijela je   prijavu protiv Tomislava Babića  zbog ometanja privatnog 

posjeda  i uzurpacije  javne površine . Predsjednik  je predloţio da se  osnuje  općinska 

komisija u sastavu Joso Klapan općinski naĉelnik, Ante Kokić i Nenad Baraba općinski 

vijećnici  koja će izići na teren kako bi  utvrdili ĉinjeniĉno stanje  za ovaj predmet kao i za 

ostale predmete .  Nakon kraće rasprave  jednoglasno je usvojen  prijedlog  o  

imenovanju općinske komisije u sastavu : Joso Klapan , Ante Kokić i Nenad Baraba . 

 

8.2.Zamolba Gradske knjiţnice u Benkovcu za sufinanciranje izdavanja zbirke pjesama  

Zvonka Ĉuline i  Mladena Barabe Cvitića .  Naĉelnik je obrazloţio   da se  radi o   

domaćim pjesnicima  te daje prijedlog   da se  tikanje sufinancira u iznosu od 2.500,00 

kn  za svaku zbirku.  Dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

 

Odluka 

O sufinanciranju    tiskanja zbirke pjesama  Zvonka Ĉuline i Mladena  Barabe 

Cvitića sa iznosom od 2.500,00 kn za svaku zbirku 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

8.3. Zamolba Nede Anzulović za postavljanje  zaštitne ograde  na putu za Dragu – 

Predsjednik je  prepustio rijeĉ naĉelniku koji je  dao prijedlog da se zahtjev za   

sufinanciranje  uputi Hrvatskim cestama , prijedlog je jednoglasno    usvojen.  

 

 

 

9.Razno 

9.1. Odluka o  utvrĊivanju   nerazvrstane ceste  u k. o  Novigrad – radi se o  k.ĉ 4790 k.o 

Novigrad koja odgovara k.ĉ  1215/8 k.o    Novigrad u zemljišnoknjiţnoj evidenciji  , u 

naravi nerazvrstana cesta  naziva Put Bravarića ( odvojak).  

Dizanjem  ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O utvrĊivanju  nerazvrstane ceste  k.ĉ 4790 k.o Novigrad  naziva Put Bravarića 

(odvojak) 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

 

9.2. Šime Gospić zahtjev za   izdavanje koncesijskog odobrenja za odvoz fekalnih voda  

na podruĉju općine Novigrad  -  Predsjednik je dao prijedlog da se raspiše natjeĉaj za    

dodjelu navedenog koncesijskog odobrenja.  

Dizanjem ruku jednoglasno je donesena 
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Odluka 

O raspisivanju natjeĉaja   za dodjelu koncesijskog odobrenja za  odvoz fekalnih 

voda  sa podruĉja općine Novigrad 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

9.3. Davanje suglasnosti  odvjetniku Josipu Bašiću  za zastupanje u postupku ostvarenja 

naknade za pravo puta za   nekretnine  u vlasništvu ili pod upravom  Općine   od strane 

operatora javnih komunikacijskih mreţa . Dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O davanju  suglasnosti  odvjetniku Josipu Bašiću  za zastupanje u postupku 

ostvarenja naknade za pravo puta za   nekretnine  u vlasništvu ili pod upravom  

Općine   od strane operatora javnih komunikacijskih mreža 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku   i ĉini njegov sastavni dio. 

 

9.4. Zahtjev Ante Perice   za pomoć pri izgradnji objekta za smještaj ţivotinja – Naĉelnik 

je upoznao   vijećnike da je konaĉno  riješen spor izmeĊu  obitelji Perice i   Luke Batura , 

na naĉin da se izmjesti postojeći objekt  te je Ante Perica zatraţio  pomoć od općine 

Novigrad  za gradnju novog objekta. TakoĊer   je  predloţio da će kontaktirati Luku  

Batura   kako bi zajedniĉki sufinancirali gradnju .  

9.5. Zahtjev Zorana  Kokića   za izlaskom na teren komunalnog  redara- Naĉelnik je 

predloţio da   komisija takoĊer iziĊe na teren .  

9.6. Odluka o odreĊivanju plaţe  za pse-  odluka je donesena na 15 . sjednici općinskog 

vijeća  odrţanoj dana 05.09.2018.  Vijećnik Stojan Viduka smatra da   se krivo odredila 

lokacija plaţe te da je potrebno izići na teren kako bi se  utvrdilo prava lokacija  i mogla 

donijeti   nova Odluka . Naĉelnik je  dao prijedlog  da se u toku tjedna  komisija iziĊe  na 

teren  te pozvao vijećnike iz Pridrage   da  se ukljuĉe u odreĊivanje lokacije.  

9.7. Za rijeĉ se javio vijećnik Ivan Bakić sa pitanjem   u kojoj je fazi  izrada  Strateške 

procjene utjecaja  na okoliš  golf igrališta  Ladina. Naĉelnik je izvijestio da je odrţana 1. 

sjednica povjerenstva , te da proces  odvija sukladno planovima, te da će se od slijedeće 

sjednice općinskog vijeća isprintati   skraćena verzija  Procjene.  

Vijećnik je dao prijedlog da predsjednik  vijeća do slijedeće sjednice pripremi  prijedlog  

odluke o povećanju vijećniĉkih naknada .  

9.8. Vijećnica Patricia  Baţdarić  ponovno je ukazala na problem  prometovanja  ulicom 

Ante Pedića, naĉelnik je odgovorio da će se uputiti  zahtjev   Hrvatskim cestama za 

postavljanje  leţećih policajaca .  

9.9.  Vijećnica Marija Sjauš Baţdarić  takoĊer je ukazala na problem  prometovanja u 

Novigradu   te daje prijedlog da se izmjeste  leţeći policajci i stave ispred   caffe bara  

Flash i  NOŠK. Naĉelnik je odgovorio da su leţeći policajci stavljeni u dogovoru sa 

Mjesnim odborom Novigrad. 

10.  Vijećnik Stojan Viduka dao je prijedlog   da se odrţi sastanka   Mjesnog odbora 

Pridraga sa vijećnicima i Naĉelnikom.  

Naĉelnik je  suglasan sa prijedlogom . 

10.1.  Vijećnik Slobodan Jergan   postavio je pitanje    ureĊenja  ceste od Pećarevca do  

Jergana.  Naĉelnik je  odgovorio  da je upućen   zahtjev    ŢUC-u  za projektiranje  ceste.  

 

Kako se više nitko nije javio za rijeĉ PREDSJEDNIK zakljuĉuje sjednicu u 21.40 sati.  

 

Klasa: 021-05/19-01/ 

Ur.broj:2198/08-19-1 

Novigrad,  28.05.2019 

 

ZAPISNIĈAR:       PREDSJEDNIK 

Mirjana Zubĉić        Antonio Sinovĉić  

 


